
 

Protokół Nr VII/2018 

z XLIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie 

 

 Sesja odbyła się w dniu 11 lipca 2018 roku w sali obrad Urzędu Gminy w Mszanowie. Przewodniczący 

Rady Zbigniew Wiśniewski o godzinie 9:00 otworzył obrady XLIII Sesji Rady Gminy.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób, stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni: Anna 

Dymowska oraz Przemysław Kotewicz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Sesja trwała do godziny 11:30.  

 

Spoza członków Rady udział wzięli: 

- Wójt Gminy Tomasz Waruszewski   

- Sekretarz Gminy Agnieszka Paturalska-Miehlau 

- Skarbnik Gminy Joanna Artuszewska 

- Były Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie Leszek Moczadło 

- Zastępca Prezesa Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie Dawid Kołakowski 

- Sołtysi wsi wymienieni w załączniku nr 2 do niniejszego protokołu  

Wykaz osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

a) Wręczenie podziękowań. 

6. Zapytania i wnioski.          

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2018-2034.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2018.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy.                         

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Nowomiejskiemu na organizację obozu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy w sprawie opracowania zmian statutu 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie.          

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 91.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 88 . 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Nawra.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej gminie Kurzętnik na 

realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów komunalnych w Lipowcu.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację 

„Powiatowo-Gminnych Dożynek 2018”.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny nieruchomości stanowiącej 



własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie, położonej w obrębie geodezyjnym Lekarty, na rzecz Powiatu 

Nowomiejskiego z przeznaczeniem na cele publiczne.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie".  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowomiejskiemu  na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin-Lekarty-Nowy Dwór 

Bratiański”.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację zadania 

"Budowa ogrodzenia pasa drogowego drogi powiatowej Nr 1335N w Gwiździnach". 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację 

zadania" Przebudowa drogi powiatowej Nr 5500N ul. Mszanowska na odcinku od skrzyżowania z ul. Podleśną do 

skrzyżowania z ul. Parkową".  

23. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.                               

24. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przebieg obrad: 

 

Ad 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcie i stwierdzenie quorum nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 

 

Ad 2 

Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

Zmian nie zgłoszono. 

 

Ad 3 

Wybór sekretarza obrad. 

Sekretarzem obrad wybrano radną Edytę Gorzka. 

 

Ad 4 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

 

Sekretarz obrad XLII Sesji radny Mirosław Dajos poinformował, że zapoznał się z protokołem. Treść protokołu 

odzwierciedla przebieg obrad i wnioskował o jego przyjęcie. 

Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie przyjęła protokół z obrad XLII Sesji Rady Gminy. W głosowaniu wzięło 

udział 13 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt przedłożył sprawozdanie ze swojej pracy oraz podległego urzędu za okres od dnia 30 maja do 10 lipca 

2018r.  

 

1.06.2018 r.  

- Pan Wójt wziął udział w obchodach Gminnych Dni Rodziny w Nawrze. 

2.06.2018 r.  

- Wziął udział w obchodach Gminnych Dni Rodziny w Chroślu, Radomnie i Gryźlinach. 

3.06.2018 r. 

- Pan Wójt wziął udział w obchodach Gminnych Dni Rodziny w Pustkach. 

5.06.2018 r. 

- Spotkał się z wykonawcą dokumentacji technicznej oświetlenia drogowego w Jamielniku i Gwiździnach. 



- Wziął udział w radzie budowy dotyczącej termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Skarlinie. 

6.06.2018 r. 

- Pan Wójt gratulował uczestnikom XII Gminnej Olimpiady Zerówkowiczów zorganizowanej w Zespole Szkół im. 

Rodu Działyńskich w Bratianie. 

- Winszował z okazji 90-tych urodzin mieszkance Skarlina. 

7.06.2018 r. 

- Pan Wójt zawarł akt notarialny dotyczący sprzedaży działki nr 6/5 pow. 0,11 ha obręb Chrośle. 

8.06.2018 r. 

- Spotkał się z delegacją nauczycieli Szkoły Podstawowej w Jamielniku w sprawie konkursu na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jamielniku. 

9.06.2018 r. 

- Pan Wójt wziął udział w obchodach Gminnych Dni Rodziny w Jamielniku i Bratianie. 

10.06.2018 r. 

- Wziął udział w obchodach Gminnych Dni Rodziny w Nowym Dworze Bratiańskim i Gwiździnach. 

11.06.2018 r. 

- Pan Wójt podpisał umowę z wykonawcą budowy odcinka drogi w Tylice-PGR Tylice. 

- Spotkał się z Zastępcą Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jamielniku. 

- Wziął udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie sp. z o.o., podczas 

którego na stanowisko Prezesa został powołany od 1 lipca Pan Paweł Derlicki. 

12.06.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z Panem Derlickim, który poinformował o rezygnacji z funkcji Prezesa ZUK. 

13.06.2018 r. 

- Spotkał się z kandydatem na Prezesa Zakładu Usług Komunalnych. 

- Zawarł dwa akty notarialne dotyczące: nabycia od Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska działki nr 62/1 o 

pow. 0,1200 ha, obręb Gryźliny (działka po byłym sklepie)  oraz sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8/3 

w Gwiździnach o powierzchni użytkowej 39,70 m2. 

- Pan Wójt spotkał się z Dyrektorem Biura Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego w celu omówienia 

zamiaru wspólnej realizacji obchodów Dnia Walki i Męczeństwa Wsi Polskiej. 

- Sekretarz Gminy spotkała się z kolejnymi dwoma kandydatami na Prezesa Zakładu Usług Komunalnych. 

14.06.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z Przedstawicielem firmy Skanska w sprawie realizacji II etapu inwestycji budowy dróg w 

Mszanowie. 

- Wziął udział w zgromadzeniu wspólników Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie Sp. z o.o.  

- Pan Wójt spotkał się z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w sprawie złożonego wniosku na 

bezzwrotną dotację na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Bagno. 

- Pan Wójt zawarł akt notarialny dotyczący nieodpłatnego przejęcia od KOWR działki nr 260/9 pow. 0,03 ha (dr) 

obręb Gwiździny oraz działki nr 239 pow. 0,01 ha (PsV) obręb Bratian. 

- Na zaproszenie Wojewody Warmińsko-Mazurskiego wziął udział w instruktażu z zakresu pozamilitarnych 

przygotowań obronnych wykonywanych w organach administracji samorządowej. 

15.06.2018 r. 

- Spotkał się z wykonawcą dokumentacji technicznej budowy dróg w Jamielniku. 

- Pan Wójt spotkał się z wykonawcą termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Skarlinie. 

- Wręczył podziękowania i gratulacje przodownikom nauki. 

- Pan Wójt wziął udział w spotkaniu radnych, sołtysów i pracowników urzędu gminy, na którym zaprezentowano 

dokonania Gminy oraz plany rozwoju.  

18-29.06.2018 r. 

- Pan Wójt przebywał na urlopie wypoczynkowym. 

21.06.2018 r. 

- Sekretarz Gminy reprezentowała Wójta na zorganizowanej w Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie 

uroczystości zakończenia gimnazjum, podczas której wręczyła podziękowania za współpracę osobie 

odchodzącej na emeryturę. 

 



22.06.2018 r. 

- Sekretarz Gminy reprezentowała Wójta podczas spotkania z Dyrektorem Delegatury Elbląskiej Krajowego Biura 

Wyborczego dotyczącego zawarcia porozumień w sprawie określenia warunków 

organizacyjno-administracyjnych i technicznych obsługi urzędników wyborczych oraz zasad pokrywania kosztów 

ich działania. 

- Kierownik Referatu Oświaty reprezentowała Wójta na uroczystości zakończenia roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Jamielniku, podczas której wręczyła podziękowania za długoletnią pracę 

osobom odchodzącym na emeryturę. 

28.06.2018 r. 

- Sekretarz Gminy reprezentowała Wójta podczas spotkania członków Klubu Seniora w Jamielniku. 

- Sekretarz Gminy reprezentowała Wójta na posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Usług Komunalnych w 

Mszanowie, podczas którego powołano na stanowisko Prezesa ZUK Pana Dawida Kołakowskiego.  

29.06.2018 r. 

Sekretarz Gminy wraz z Kierownikiem Referatu Oświaty uczestniczyły w negocjacjach dotyczących projektu pt. 

Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w Gminie Nowe Miasto Lubawskie.  

2.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z przedstawicielem Gazety Nowomiejskiej. 

- Spotkał się z Przewodniczącym Rady Gminy.  

- Pan Wójt wizytował prace termomodernizacyjne Szkoły Podstawowej w Skarlinie. 

3.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z wykonawcą termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Skarlinie. 

- Wizytował inwestycje drogowe w Gwiździnach i Mszanowie. 

- Wziął udział w spotkaniu z mieszkańcami Jamielnika, którego celem były konsultacje społeczne dotyczące 

dokumentacji technicznej budowy dróg w Jamielniku. 

4.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z Panem Dawidem Kołakowskim – Zastępcą Prezesa Zakładu Usług Komunalnych w 

Mszanowie Sp. z o.o. w celu omówienia bieżących spraw spółki. 

- Spotkał się z przedstawicielkami Dziennego Domu Opieki Medycznej w Nowym Mieście Lubawskim.  

- Wziął udział w spotkaniu członków Pracowniczej Kasy Zapomogowo-Pożyczkowej. 

5.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w celu zaopiniowania 

projektu dokumentacji technicznej generalnego remontu budynku byłego pałacu w Gwiździnach i przyległych 

budynków mieszkalnych. 

- Winszował z okazji 90-tych urodzin mieszkance Bratiana.  

- Sekretarz Gminy reprezentowała Wójta podczas spotkania zorganizowanego przez Związek Gmin 

Warmińsko-Mazurskich z Szefową Krajowego Biura Wyborczego Panią Magdaleną Pietrzak. 

6.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami wykonawcy budowy ścieżki rowerowej oraz budowy drogi w 

Gwiździnach w celu omówienia stanu zaawansowania prac. 

- Pan Wójt wziął udział w obchodach Dni Nowego Miasta Lubawskiego. 

9.07.2018 r. 

- Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Kółka Rolniczego w Skarlinie. 

- Wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

- Wziął udział w spotkaniu z przedstawicielami Klubu Sportowego Radomniak w sprawie budowy nowej szatni 

klubowej, spełniającej wymogi licencyjne. 

10.07.2018 r. 

- Pan Wójt zawarł akt notarialny dotyczący nieodpłatnego przejęcia od KOWR dz. 1053/1 pow. 0,0792 ha (dr) w 

miejscowość Mszanowo obręb geodezyjny Bratian - działka wydzielona z działki ogródków w celu budowy w 

przyszłości ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi gminnej Mszanowo -Bratian. 

- Spotkał się z Panią Kariną Stęporzecką w sprawie wniosku dotyczącego bezzwrotnej dotacji na budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Bagno.                 



- Pan Wójt uzyskał informację, że wniosek został złożony do akceptacji do centrali KOWR w Warszawie w maju 

br. 

- Spotkał się z Panią Kamińską w celu omówienia spraw dotyczących nieodpłatnego przejęcia działek na rzecz 

Gminy.    

 

 Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i urzędnicy podejmowali następujące działania: 

 W okresie od 30 maja do 10 lipca br. wykonano następujące prace związane z drogami: 

- uzupełniono drogi gruntowe klińcem w ilości 960 ton (drogi w Bratianie, Chroślu, Kaczku, Łąkach Bratiańskich, 

Nawrze, Nowym Dworze Bratiańskim i Pustkach),  

- przeprowadzono prace zmierzające do udrożnienia i umocnienia rowów w miejscowości Bratian, 

- przeprowadzono wykaszanie poboczy wzdłuż dróg gminnych, placów zabaw i terenów zielonych oraz wzdłuż 

ścieżki pieszo-rowerowej. 

 

Przeprowadzono zamówienia publiczne do 30 tys. euro na:  

- wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania: „Kompleksowa termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej w Jamielniku”, 

- opracowanie częściowej zmiany Studium Uwarunkowań i kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie, 

- usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Nowe Miasto Lubawskie – edycja 2018. 

Przeprowadzono zamówienia publiczne powyżej 30 tys. euro na:  

- przebudowę drogi gminnej Tylice – PGR Tylice, dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Tylice, na odcinku o 

długości 270 m – Etap IV”, 

- budowę oświetlenia drogowego w miejscowościach Jamielnik, Pacółtowo i Radomno, 

- wyposażenie pracowni i sal dydaktycznych w pięciu szkołach podstawowych gminy Nowe Miasto Lubawskie w 

nowoczesny sprzęt i materiały dydaktyczne. 

   

 W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec maja 2018 r. było 230 zarejestrowanych osób 

bezrobotnych (w tym 155 kobiet), czyli o 5 osób mniej niż według stanu na koniec kwietnia 2018 r. 

  W dniu 5 czerwca odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jamielniku. Ofertę 

złożyła jedna osoba. Komisja konkursowa nie wyłoniła kandydata. W kolejnym konkursie nie złożono ofert. W tej 

sytuacji wójt zamierza skorzystać z możliwości powierzenia obowiązków bez procedury konkursowej. 

  21 czerwca br. odebrano wykonany przez ZUK w Mszanowie odcinek sieci wodociągowej długości 86,50 

mb. w miejscowości Pacółtowo (ul. Leśna). Wartość robót 12.554,61 zł brutto. 

  27 czerwca br. obyło się Zgromadzenie Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego Czyste 

Środowisko", na którym udzielono zarządowi absolutorium. Poruszano temat uszczelnienia systemu oraz 

wykazano, iż dział kontroli i windykacji zwiększył ściągalność opłat ok. 100 tyś. miesięcznie w porównaniu do roku 

poprzedniego. 

  Trwa przyjmowanie wniosków o oszacowanie szkód w związku z wystąpieniem suszy. Do wczoraj 

wpłynęło ok. 100 wniosków.  

  6 czerwca br. został rozstrzygnięty nabór pierwszej edycji Programu rozwoju małej infrastruktury 

sportowo-rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym – Otwarte Strefy Aktywności (OSA). W wyniku 

rozstrzygnięcia Minister Sportu i Turystyki przyznał dofinansowanie w wysokości 29 400 (ok. 50% kosztów 

całkowitych planowanego zadania) na budowę otwartej strefy aktywności z placem zabaw i siłownią plenerową w 

Skarlinie. 

  Dnia 18.06.2018 r. wpłynęło pismo Zarządu Województwa w sprawie oceny wniosku pn. "Budowa ścieżki 

rowerowej Bratian-Iława - Etap II Radomno - Iława". Ze względu na stanowisko Gminy o przyznaniu zbyt malej 

liczby punktów dla przedmiotowego projektu, w dniu 22.06.2018 r. został dostarczony do Urzędu 

Marszałkowskiego protest uwzględniający argumentację o przyznaniu zbyt małej liczby punktów w konkursie.   

       Stan zaawansowania robót na budowach na dzień 5.07.2018 r.: 

Ścieżka rowerowa: 

- prace przygotowawcze i ziemne wykonane na całej długości ścieżki 4,7 km 



- ustawione obrzeże o długości 8 480 mb (pozostało do ustawienia 920 mb) 

- wykonano warstwy konstrukcyjne ścieżki:  

* warstwa odsączająca o długości 4240 mb 

* podbudowa z kruszywa (2 warstwy odebrane pod masę) na odcinku 1500 mb 

- wykonano parking przy ścieżce za wyjątkiem ułożenia masy bitumicznej 

- wykonano kompletnych 6 (z 8) przepustów (2 szt. do poprawienia). 

Droga w Gwiździnach: 

- wykonano prace przygotowawcze wraz z wycinką drzew i karczowaniem karp na całym odcinku, 

- wykonano kompletnych 5 wpustów ulicznych z odprowadzeniem do rowu odwodnieniowego, 

- wykonano 1 studnię zbiorczą wraz z odprowadzeniem, 

- wykonano poszerzenia jezdni do etapu podbudowy na długości ok 1000 mb, 

- ustawiono krawężnik drogowy oraz obrzeże na odcinku 1350 mb, 

- ułożono kostkę betonową na chodniku oraz wjazdach na odcinku 1100 mb, 

- wykonano nasyp poszerzający korpus drogi do projektowanej szerokości, 

- ułożono okablowanie wraz z postumentami pod oświetlenie drogowe na odcinku 1500 mb, 

- zakończono przebudowę drogi wewnętrznej do Kółka rolniczego. 

Drogi w Mszanowie: 

- ul. Parkowa – wykonano roboty rozbiórkowe na całej długości 

- ul. Parkowa - ustawiono krawężnik drogowy najazdowy na całym odcinku 

- ul. Parkowa – wykonano warstwę odsączającą wraz z dolną warstwą podbudowy z kruszywa  

 łamanego na całym odcinku 

- ul. Podleśna – wykonano 3 studnie zbiorcze oraz 9 studzienek wpadowych 

- ul. Podleśna – ustawiono krawężnik drogowy na odcinku 850 mb 

- ul. Podleśna – ustawiono obrzeże na odcinku 520 mb 

- ul. Podleśna – wykonano podbudowę pod chodnik na długości 240 mb. 

Budowa Świetlicy Wiejskiej w Bagnie - budowa jest na etapie wykonywania instalacji wewnętrznych 

elektrycznych i wodno-kanalizacyjnych – wszystkie instalacji wewnętrzne wbudowane w ściany lub posadzki są 

wykonane ,,obiekt wykonany w stanie surowym zamkniętym”, obecnie wykonywane są szpachle wewnętrzne, 

okładziny z płytek i docieplenie stropodachu. Wykonawca twierdzi, iż skróci termin oddania budynku do 

użytkowania o ok. 30 dni. 

Budowa remizy OSP w Chroślu zalane ławy fundamentowe wykonane  ściany zewnętrzne parteru wykonuje się 

wieńce na ścianach. 

Kompleksowa termomodernizacja szkoły w Skarlinie - zakończono wykonanie ocieplenia budynku metodą mokrą 

lekką wykonano tynk elewacyjny, wykonawca przystąpił do wymiany oświetlenia. 

 

Od 1 lipca 2018r. w całej Polsce można składać elektronicznie wnioski: 

- o świadczenie "Dobry Start" - 300zł, 

- o świadczenie wychowawcze - 500+, 

- o świadczenia rodzinne. 

Od 1 sierpnia 2018r. w/w wnioski można składać w OPS tradycyjnie w wersji papierowej. 

Zbliżamy się do końca obchodów Gminnych Dni Rodziny. Ostatni festyn rodzinny odbędzie się w Mszanowie w 

dniu 5 sierpnia o godzinie 15.00. 

Sołectwo Lekarty po raz kolejny pozyskało środki z Tesco na realizację zadania, tym razem będą to urządzenia 

siłowni zewnętrznej. 

Zarządzenia wydane w okresie od 30 maja do 10 lipca 2018r: 

    W dniu 30 maja 2018r. wydano zarządzenie w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie na 2018 rok. 

    W dniu 6 czerwca 2018r. wydano następujące zarządzenia:                      - 

- w sprawie wyniku postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 



w Jamielniku, 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok, 

- w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2018 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie odrębnymi ustawami na 2018 rok . 

     W dniu 8 czerwca 2018 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie sprzedaży mieszkalnej nieruchomości lokalowej nr 8/3, stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie, położonej w obrębie geodezyjnym Gwiździny, w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 

najemcy, 

- w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana  Pawła II w Jamielniku. 

    W dniu 11 czerwca 2018r. wydano zarządzenie w sprawie nabycia nieruchomości, oznaczonej działką 

ewidencyjną nr 62/1, położonej w obrębie geodezyjnym Gryźliny, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

    W dniu 12 czerwca 2018r. wydano zarządzenie w sprawie wyboru oferty na wykonanie w 2018 roku zadania 

samorządu Gminy Nowe Miasto Lubawskie przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

    W dniu 27 czerwca 2018r. wydano zarządzenie w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnego Centrum Kultury Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie. 

    W dniu 02 lipca 2018r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie organizacji i funkcjonowania systemu służby „Stałych Dyżurów” na terenie Gminy  Nowe Miasto 

Lubawskie  na  potrzeby  podwyższania gotowości obronnej państwa, 

- w sprawie organizacji i funkcjonowania systemu służby „Stałego Dyżuru” w Urzędzie Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie z/s w Mszanowie na potrzeby podwyższania gotowości obronnej  państwa, 

- w sprawie cofnięcia upoważnienia Inspektorowi Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie do wydawania decyzji 

administracyjnych w imieniu wójta, 

- w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia „Dobry start”, a także 

wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji, 

- w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia „Dobry start”, a także 

wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji, 

- w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia „Dobry start”, a także 

wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji, 

- w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia „Dobry start”, a także 

wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji, 

- w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia „Dobry start”, a także 

wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji, 

- w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s 

w Mszanowie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczenia 

„Dobry start”, a także wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć z wyłączeniem wydawania decyzji. 

     W dniu 05 lipca 2018r. wydano zarządzenie w sprawie powołania Komisji  Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Jamielniku. 

     W dniu 06 lipca 2018r. wydano zarządzenie o zmianie zarządzenia w sprawie sposobu dokumentowania 

przebiegu załatwiania i rozstrzygania spraw w Urzędzie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

     W dniu 10 lipca 2018r. wydano zarządzenie w sprawie wyboru ofert na wykonanie w 2018 roku zadania 

samorządu Gminy Nowe Miasto Lubawskie przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, z dofinansowaniem wkładu własnego 

do projektów finansowanych z funduszy zewnętrznych. 

a ) Wręczenie podziękowań 

Wójt serdecznie i szczerze podziękował Panu Leszkowi Moczadło, który z dniem 30 czerwca zakończył pracę 

jako Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie. W marcu 2011 roku Pan Leszek Moczadło został 

powołany na stanowiska Prezesa. Na ten dzień sytuacja spółki była katastrofalna, na skraju bankructwa, 

zadłużenie spółki sięgało wtedy miliona złotych. Pan Leszek Moczadło wykonał dużo pracy, spółka na dzień 

dzisiejszy jest w dobrej, stabilnej sytuacji finansowej. Ostatnie cztery lata spółka kończyła swój rok wynikiem 



dodatnim. Nastąpiła poprawa organizacji funkcjonowania spółki, poprawa parku maszynowego, wyposażenia 

technicznego .Te wszystkie lata ciężkiej, sumiennej pracy, to był bardzo dobry wkład w rozwój naszej gminy. Pan 

Wójt życzył powodzenia w nowych projektach i w dalszej pracy zawodowej.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Wiśniewski oraz Wiceprzewodnicząca Edyta Gorzka w imieniu Rady 

Gminy także podziękowali Panu Leszkowi Moczadło za współpracę, która układała się bardzo korzystnie. 

Podziękowali za dokonania , które były Prezes uczynił w Zakładzie Usług Komunalnych. 

 

Pan Leszek Moczadło podziękował za te wszystkie lata współpracy, nauczyłem się bardzo dużo nowych rzeczy. 

Dziękuje również moim pracownikom, bo sam nie osiągnąłbym tak dużo. Cieszę się, że mogę pozostawić 

mojemu następcy zakład, który bardzo dobrze prosperuje.  

 

Podczas sesji Pan Wójt przywitał i przedstawił zgromadzonym Pana Dawida Kołakowskiego, który przejął 

pełnienie obowiązków szefa Zakładu Usług Komunalnych w Mszanowie. 

Na dzień dzisiejszy sytuacja spółki jest bardzo dobra, start dla nowego Prezesa jest dobry. Gmina jako 

zgromadzenie wspólników wyznacza nowe cele dla Prezesa, którymi są dalszy rozwój spółki, chcielibyśmy dalej 

rozwijać branżę drogową, która przynosi duże przychody dla spółki. 

 

„Myśląc o Gminie Nowe Miasto Lubawskie nie można będzie pominąć kilku ważnych osób, które zasłużyły się dla 

jej rozwoju, Pani Elżbieta Umińska z pewnością do grona tych osób należy. Jest częścią historii tej gminy, pracuje 

niezmiennie od 1990 roku na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, czyli jest jedyną osobą, która zna doskonale 

składy członków wszystkich rad poszczególnych kadencji, ale również Pani Elżbieta Umińska prowadziła i 

organizowała wszystkie wybory samorządowe, parlamentarne, prezydenckie i mogę powiedzieć, że bez zarzutu, 

profesjonalnie. Oczywiście w zakresie obowiązków należało także prowadzenie archiwum i z tego zadania 

również wywiązywała się nienagannie”. 

Wójt Gminy podziękował Pani Elżbiecie Umińskiej za wszystkie lata pracy, życząc, aby na emeryturze 

realizowała swoje plany i zamierzenia, na które nie starczało czasu podczas pracy zawodowej. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Wiśniewski oraz Wiceprzewodnicząca Edyta Gorzka podziękowali 

Inpsektor ds. obsługi Rady Gminy w imieniu całej Rady Gminy za współpracę, życząc, aby czas emerytury był 

czasem zasłużonego odpoczynku, czasem na realizację pasji i marzeń.  Pani Elżbieta Umińska zawsze 

czuwała, aby wszystko w Radzie Gminy zagrało, potrafiła poprowadzić i pokazać jak trzeba być i jak nauczyć się 

być Radnym. Za co bardzo dziękujemy. 

Pani Elżbieta Umińska podziękowała wszystkim radnym, sołtysom za współpracę oraz za zaufanie do jej osoby.  

W związku z tym, że moje odejście zbiegło się z kończącą się kadencją, życzę radnym wygranej w wyborach 

samorządowych, a sołtysom, aby w wyborach wiosną przyszłego roku zdobyli zaufanie mieszkańców i zostali 

wybrani sołtysami. Dziękuję za 28 lat udanej i dobrej współpracy z Państwem. 

 

Od 12 lat odbywają się Mistrzostwa Polski w ratownictwie wodnym i powodziowym Strażaków Ochotników.     

W tych zawodach co rok biorą udział strażacy z Ochotniczej Straży Pożarnej w Bratianie. W tym roku żeńska 

drużyna w klasyfikacji generalnej zajęła 3 miejsce, drużyna męska zajęła 5 miejsce na 32 startujące drużyny. Jest 

to ogromny sukces oraz promocja Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz całego regionu. Poza klasyfikacją 

generalną, były także indywidualne konkurencje, w których drużyna Ochotniczej Straży Pożarnej w Bratianie 

zdobyła tytuł Mistrza Polski - w konkurencji holowania łodzi wiosłowej łodzią motorowa wraz z manewrowaniem w 

klasie łodzi powyżej 50 KM oraz Mistrza Polski w konkurencji manewrowania łodzią motorową slalomem w klasie 

łodzi powyżej 50 KM. Drużyna zdobyła również dwa tytuły Wicemistrza Polski, w konkurencji podejmowania 

zagrożonego przez powódź przy użyciu łodzi motorowej w klasie łodzi powyżej 50 KM oraz w konkurencji 

budowania wału przeciwpowodziowego. Wójt serdecznie pogratulował sukcesów i życzył kolejnych w 

przyszłości.  

   

 



Ad 6 
Zapytania i wnioski 
 
Radny Mirosław Dajos ponowił prośbę o zamontowanie progu zwalniającego w m. Jamielnik, poinformował, że 
złożył odpowiednie pismo z listą poparcia mieszkańców i oficjalnie prosi Pana Wójta o pochylenie się nad tym 
problemem. 
Radny podziękował Panu Marcinowi Bulińskiemu - Radnemu Powiatu, za wzmożone patrole policji, na drodze 
pojawiło się więcej policji, drogi są bezpieczniejsze. 
Prosi o dowiezienie piasku na plażę w Lekartach, z której korzystają zarówno mieszkańcy Lekart, jak i 
mieszkańcy Jamielnika. 
 
Radna Edyta Gorzka przypomina o wniosku złożonym na zebraniu sołeckim w Gryźlinach, chodzi o remont drogi 
Gryźliny- Lekarty. Są głosy mieszkańców, że droga jest niszczona, a na remont drogi pieniędzy nie ma. Prosi o 
nawiezienie tłucznia twardego, gdyż na drodze znajduje się kilka newralgicznych, gliniastych punktów i głównie 
tam mieszkańcy się skarżą, że po deszczach nie mogą się wydostać.  
 
Radna Barbara Giziewska przychyla się do wniosku Radnej Edyty Gorzka w sprawie naprawy drogi 
Lekarty-Gryźliny, wniosek w tej sprawie został zgłoszony na zebraniu wiejskim w Lekartach. 
Zapytała również o termin remontu drogi Lekarty-Biskupiec. 
Radna podziękowała wszystkim zebranym za głosowanie na projekt ogłoszony przez Tesco, gdzie sołectwo 
Lekarty zajęło po raz trzeci 1 miejsce, pogratulowała również Sołectwu Skarlin za zajęcie 3 miejsca. 
 
Radny Zdzisław Domżalski zapytał o jakość wody w Gwiździnach.  
Prezesa Zakładu Usług Komunalnych odpowiedział, że woda wchodzącą do bloku 5A spełnia wszelkie 
parametry, wina leży po stronie instalacji elektrycznej w budynku. 
Radny Zdzisław Domżalski zapytał również, kiedy rozpoczną się pracę rozbiórki Świetlicy w Gwiździnach. 
 
Radna Edyta Gorzka zapytała czy i kiedy będą wykaszane pobocza przy drogach gminnych. 
 
Radny Marek Miecznikowski – dlaczego sołtysi na sesjach nie siedzą przy stolikach tak jak radni, tylko z tyłu na 
krzesełka bez stolików. 
 
Przewodniczący poprosił Wójta, aby w asyście Dyrektora Gminnego Centrum Kultury zorganizował spotkanie w 
sprawie dożynek gminnych , które odbędą się w Nawrze. 
 
Ad 7 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata      
2018-2034. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/326/2018 w sprawie  dokonania zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2034.                       
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2018.  
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/327/2018 w sprawie    
dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2018. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 



Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy podjęła uchwałę Nr XLIII/328/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy. 
Za – 11 głosów 
Przeciw - 1 głos  
Wstrzymujących się – 1 głos 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.                                    
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Nowomiejskiemu 
na organizację obozu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego. 

W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/329/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Nowomiejskiemu na organizację obozu Młodzieżowych 
Drużyn Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 11  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy w sprawie opracowania zmian statutu 
Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/330/2018 w sprawie powołania 
doraźnej komisji Rady Gminy w sprawie opracowania zmian statutu Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie  
Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/331/2018 w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 
miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych na terenie  
Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 



Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 91. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/332/2018 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 91. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 14  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 88. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/333/2018 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
obrębie geodezyjnym Pacółtowo, dz. Nr 88. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Nawra. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/334/2018 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
obrębie geodezyjnym Nawra. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 16  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej gminie Kurzętnik na 
realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów komunalnych w Lipowcu. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/335/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu 
poeksploatacyjnego składowiska odpadów komunalnych w Lipowcu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 17 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację 
„Powiatowo-Gminnych Dożynek 2018”.  
 



W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/336/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację „Powiatowo-Gminnych Dożynek 2018”.  
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 18 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie, położonej w obrębie geodezyjnym Lekarty, na rzecz Powiatu 
Nowomiejskiego z przeznaczeniem na cele publiczne.  
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/337/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie w formie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie, położonej w obrębie geodezyjnym Lekarty, na rzecz Powiatu Nowomiejskiego 
z przeznaczeniem na cele publiczne.  
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 19  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie".  
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/338/2018 w sprawie przyjęcia projektu 
"Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie".  
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 20  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Nowomiejskiemu  na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin-Lekarty-Nowy Dwór 
Bratiański”. 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/339/2018 w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu  na realizację zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin-Lekarty-Nowy Dwór Bratiański”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 21  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację zadania 
"Budowa ogrodzenia pasa drogowego drogi powiatowej Nr 1335N w Gwiździnach" . 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/340/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację zadania "Budowa ogrodzenia pasa drogowego 
drogi powiatowej Nr 1335N w Gwiździnach" . 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Ad. 22  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację zadania" 
Przebudowa drogi powiatowej Nr 5500N ul. Mszanowska na odcinku od skrzyżowania z ul. Podleśną do 
skrzyżowania z ul. Parkową". 
 
W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu wspólnym Komisji, Przewodniczący zapytał, czy są 
pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/341/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na realizację zadania" Przebudowa drogi powiatowej Nr 5500N 
ul. Mszanowska na odcinku od skrzyżowania z ul. Podleśną do skrzyżowania z ul. Parkową". 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Ad. 23 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

Wójt uzupełnił odpowiedzi na wnioski i zapytania złożone na sesji w dniu 30 maja 2018 r.  

Radna Halina Sieńska złożyła zapytanie, jak długo będzie zamknięty odcinek drogi na ul. Na Skarpie w 
Mszanowie.  

Odp.: Dotychczas zostały poczynione ustalenia z Wodami Polskimi Zlewnii w Toruniu w zakresie umocnienie i 
zabezpieczenia skarpy przed działalnością wód płynących. Jednak te działania nie rozwiążą problemu 
miejscowego braku nośności drogi, dlatego obecnie żądamy od wykonawcy naprawy tej drogi w ramach 
gwarancji. W tym celu zlecono w ubiegłym tygodniu niezależnemu podmiotowi badanie zagęszczenia gruntu. W 
bieżącym tygodniu mamy otrzymać raport z tego badania, na podstawie którego zostaną podjęte dalsze 
czynności. 

Sołtys Ewa Makowska pytała o termin wykonania nowego pokrycia dachu szkoły w Tylicach.  

Odp.: Z informacji pozyskanych od wykonawcy wynika, że roboty mają rozpocząć się w drugiej połowie lipca. W 
chwili obecnej wykonawca czeka na materiał. 

Sołtys Roman Sienkowski wnioskował o wykoszenie działki na terenie Górnego Bratiana, którą gmina nabyła w 
ostatnim czasie od PKP. 

Odp.: Wniosek został zrealizowany. 

Odpowiedzi na zapytania złożone na dzisiejszej sesji: 

- radnemu Mirosławowi Dajos, który wnioskował o wykonanie progu zwalniającego na ulicy Jana Pawła II w m. 
Jamielnik, a właściwie ponowił swój wniosek na zebraniu wiejskim w Jamielniku, które odbyło się w ubiegłym 
tygodniu. Pan Wójt odpowiedział, że został złożony pisemny wniosek z listą poparcia mieszkańców, a w 
następstwie wniosek został przekazany do realizacji. Przy czym trzeba pamiętać, że wykonanie progu wymaga 
zmiany organizacji ruchu, jest to procedura, która może potrwać kilka miesięcy. Co do terminu trudno określić, 
czy to będzie jeszcze w tym roku, czy to będzie wiosna przyszłego roku. 

Radny prosi również o dowiezienie piasku na plażę w Lekartach. Pan Wójt odpowiedział, że wniosek po 

rozpatrzeniu będzie zrealizowany w krótkim czasie. 

- radnej Edycie Gorzka w sprawie remontu drogi Gryźliny- Lekarty. Wniosek jest ponawiany, jest w referacie 

drogownictwa i czeka na realizację.  



- radnej Barbarze Giziewskiej w sprawie remontu odcinka drogi Lekarty-Gryźliny oraz odcinka drogi 

Lekarty-Biskupiec. Pan Wójt odpowiedział, że jest złożony pisemny wniosek, drogi te z pewnością będą 

remontowane.  

- rradnemu Zdzisławowi Domżalskiemu w sprawie jakości wody w Gwiździnach. Prezes Zakładu Usług 

Komunalnych odpowiedział, że woda wchodzącą do bloku 5A spełnia wszelkie parametry, wina leży po stronie 

instalacji elektrycznej w budynku. 

Radny Zdzisław Domżalski zapytał również, kiedy rozpoczną się pracę rozbiórki demontażu spalonej Świetlicy w 

Gwiździnach. Pan Wójt odpowiedział, że w tym tygodniu ruszą prace rozbiórkowe. 

- radna Edyta Gorzka pytała kiedy będą wykaszane pobocza dróg gminnych, pobocza są wykaszane na bieżąco 

w kolejnych miejscowościach. W Bagnie wykaszane będą w przyszłym tygodniu. 

- radny Marek Miecznikowski zgłosił swoją krytyczną uwagę dotyczącą braku stołów dla sołtysów. Planując 

umeblowanie po remoncie sali sesyjnej kierowaliśmy się tym, żeby była ona jak najlepiej funkcjonalna i 

wykorzystywana. Na sesje zapraszamy coraz więcej osób i zależało nam na tym, aby było jak najwięcej miejsc 

siedzących. Ustawienie kolejnych stołów wiąże się z zajęciem sporo miejsca i właściwie zapewniamy miejsca 

tylko dla samych sołtysów. To jest standard sali konferencyjnej, tak wyglądają sale konferencyjne. Przy 

krzesełkach dla sołtysów będą domontowane jeszcze pulpity, na których będzie można notować czy postawić 

kawę.  

- Przewodniczący Zbigniew Wiśniewski wnioskował o zorganizowanie spotkania w sprawie dożynek gminnych, 

które w tym roku odbędą się w Nawrze. Takie spotkanie jeszcze w lipcu z pewnością się odbędzie.  

Ad. 24 
Zamknięcie obrad Sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Wiśniewski zamknął obrady 
XLIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
 
 
 
Sekretarz obrad        Przewodniczący Rady Gminy 
 
 Edyta Gorzka                                                          Zbigniew Wiśniewski  
            
 

 


